
Adw. Jacek Trela: O prewencyjnej konfiskacie
mienia - felieton
W Polsce odzyskuje się tylko małą część pieniędzy pochodzących z przestępstw, a zyski
przestępców są olbrzymie. Państwo potrzebuje więc skutecznej broni w tej walce. -
napisał adw. Jacek Trela, prezes Naczelnej Rady Adwokackiej, w felietonie, który ukazał
się 1 września 2020 r. na łamach "Rzeczpospolitej".

Prezes NRA odpowiada na pytanie, czy zwykły obywatel ma powody do obaw w związku z planami
wprowadzenia konfiskaty prewencyjnej?

(czytaj felieton)
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